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Interpellation till 

Kommunalrådet Ann-Marie Nilsson 
 
 

Vem bestämmer hur Jönköpings kommun skall bebyggas? 

  
Enligt uppgifter i media finns tankar på att bygga ett höghus norr om Hamnparken. För oss 
folkvalda var detta en nyhet. Ingenstans i de kommunala dokumenten finns dessa tankar att 
finna. 
  
Hur vi planerar och bygger ett framtida Jönköping är en av de tyngsta frågorna i vår kommun. Vi 
har tidigare i bland annat kommunfullmäktige diskuterat relationen mellan politik och marknad 
när det gäller stadens utveckling och utformning. 
  
Mot bakgrund av nyheterna om ett höghus vid Hamnparken vill jag ställa följande frågor till dig: 
  

1. Vilka kommunala planer finns för det aktuella området? 
 

2. Varifrån kom idén att bygga ett höghus just här? 
 

3. Vem eller vilka skriver dagordningen i områden som är aktuella för s k förtätning? 
 
  
Kenneth Kindblom 
Vänsterpartiet 

 

 


